
      Årnäs Båtklubb 

Styrelsemöte 

Datum :        

Plats:             Digitalt 

Närvarande   förkortas 

 Torbjörn Hägnander  TH 

 Björn Jacobsson  BJ 

 Bengt-Åke Johnsson  BÅJ 

 Bosse Karlsson  BK 

 Lars Jerkrot   LJ 

 Janne Folke   JF 

 Johan Olofson  JO 

 Thomas Algotsson  TA 

 

Punkt: 

§1 

• Ordförande Björn Jacobsson öppnade det digitala mötet och hälsade alla välkomna 

§2 

• Föregående protokoll från 2023-10- 23 godkändes 

§3 

• Att justera dagens protokoll valdes TH 

§4 

• El jobbet: 

-Grävningsarbetet utfört och kabel till g:a klubbstugan ansluten. 

-Daniel Svensson gjorde ett professionellt arbete med inlånad grävmaskin 

-TA, JO och LJ bistod med skyffel och handkraft 

2023-11-07 



-Arbetet avslutades med en härligt grillad korv med öl därtill i JO:s båtskjul. 

-Tommy Höglund Assemblin meddelar till Ellevio att vårt arbete är avslutat och klart  

för anslutning. 

-Fiberslang hämtas hos Kinnekulle Energi och kommer läggas parallellt med Ellevios  

kabel. 

  

§5 

• Nya klubbhuset: 

-VVS, ventilation och värmepump beräknas till 360’ + moms 

-Kristoffer Ramåker beräknar kostnaden för el. TA 

-Daniel Svensson kontaktas om möjlighet till grävarbetet för grunden. BÅJ 

-Kalkyl för projektet och en flerårsbudget för ÅBK måste tas fram. TH  

-Alla nedlagda timmar av styrelse och medlemmar till projektet meddelas till BÅJ 

-BÅJ:s Förslag på information om klubbhuset till Årnäs närboende ändras till att det 

finns möjlighet för föreningar, studiecirklar, privatpersoner mm att hyra lokalen till 

div. aktiviteter  

§6 

• Årsmötet -24: 

-Extern ordförande? BJ undersöker med Rickard Andersson som hade uppdraget -23. 

-Datum förslag 25:e februari 

-Österängs Bygdegård bokas. TH 

-Inga avgiftshöjningar är planerade. 

-Faktura, datum för arbetsdagar och nattvakt tillsammans med kallelsen.  

§7 

• Övriga frågor: 

-Ersättning för hamnvärdsarbete och gräsklippning för innevarande år till Hans och 

Catrin diskuterades och fastställdes. 

-Avstängning av vatten och el genomförs snarast. TA/LJ 

-13st medlemmar har betalt avgift för extra el. 

-Planerad placering av mastkran (Björn Olsen) måste kompletteras med muddring 

-Framtagen avfallsplan lämnas in till kommunen   

 

 

 

 

 



§8 

 

Nästa styrelsemöte:   

 

 

Ordförande tackade för deltagandet och avslutade mötet 

 

Vid protokollet: Lars Jerkrot 

  _________________________ 

 

Protokollet justeras: Torbjörn Hägnander 

  __________________________ 

2023-11-28 

Kl. 18:30 

 

Digitalt 


